
MR vergadering 21-3-2022 

 

Aanwezig: Manon Peeters (voorzitter), Reny Hermens (time manager), Gonda Louwers, Yvonne 

Kuijpers, Jelly Laeven, Warda Boutaibi, Carlijn Draibas (notulist), Floor Wintermans, Winnie van Baren 

en Debora Stas 

 

Afwezig: Laura Beckers, Arabella Ganzeman, Ilse Gruithuijzen 

Opening 

De vergadering wordt geopend om 20.01 uur. 

 

Presentatie Cito resultaten 

Winnie en Debora geven een toelichting op de Cito resultaten van groep 3 t/m 8. Er wordt gekeken 

naar waar we goed in zijn, en wat beter kan. 

Naar aanleiding van de resultaten zijn er acties opgesteld. Deze worden benoemd en uitgelegd. 

De cito-resultaten worden meegenomen in de planning van de NPO gelden. 

Corona zou niet direct de oorzaak zijn van de achterblijvende resultaten op sommige gebieden en in 

sommige klassen. De norm-cijfers zijn immers een weergave van het landelijke gemiddelde. Het hele 

land heeft dezelfde problemen als gevolg van Corona gehad. 

Er wordt goed gekeken naar de verschillende mogelijkheden om het optimale resultaat te boeken, 

zowel op klassenniveau als op kindniveau. 

 

Er wordt ingegaan op de vragen die er vanuit de MR komen. 

 

Winnie en Debora verlaten de vergadering. 

 

Activiteitenplan schrijftijd 

Het activiteitenplan wordt bekeken en aangevuld. 

Voorstel om meerdere schrijfrondes te maken. 

Visie wordt vandaag opgesteld. Manon zal voor de volgende vergadering een synthese maken van de 

aanvullingen. 

Floor zet de nieuwste versie op Teams. 

Iedereen werkt in het document door opmerkingen te plaatsen uiterlijk 1 week vóór de volgende 

vergadering, dus uiterlijk 4 april. 

 



Gespreksonderwerp communicatie school – ouders 

Het signaal wordt gegeven dat er vaker communicatie gemist wordt. 

Berichtgeving wordt als summier ervaren. Door zowel leerkrachten als ouders. 

Hier moet over gesproken worden met de directie. 

Dit wordt een agendapunt op een van de volgende vergaderingen als de directie weer aanwezig is. 

 

Foto’s maken 

Er worden foto’s gemaakt van de leden van de MR t.b.v. de website. 

 

Rondvraag 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 

Er is discussie over de duur/tijdsmanagement van de vergadering. Is 90 minuten haalbaar met goed 

tijdsmanagement, of gaat het dan ten koste van de inhoudelijke diepgang van aangedragen 

agendapunten? Hier komen we de volgende vergadering op terug. 

De vergadering wordt om 21.40 uur gesloten. 


